東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 199a/24-25

工業創科體驗之旅(開幕禮)

敬啟者:

為了讓同學深入了解創科公司的運作及工作內容,本校將安排同學參加第4屆「工業創 科體驗之旅」,為學生提供工作實習的機會,讓他們親身體驗職場實況,拓展個人視野,為規 劃未來作好準備。有關開幕禮詳情臚列如下:

日			期	:	七月十八日(星期五)
活	動	時	間	:	下午 2:30 - 下午 6:00
活	動	地	點	:	元朗 Sino Inno Lab and The Spark
					(元朗康業街 8 號 One NorthShop 102, 1/F)
集台	合時	間及:	也點	:	下午 2:00/ 學校有蓋操場
解背	汝時	間及1	也點	:	下午 6:00 / 港鐵朗屏站
交	通	安	排	:	由老師帶領前往活動地點
活	動	內	容	:	參加工業創科體驗之旅(開幕禮)
服			飾	:	整齊夏季校服

煩請家長於七月十四日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有疑問, 請致電 2443 9899 與<u>林慧聰</u>老師聯絡。

此致

貴家長



家長簽署:_____

家長姓名:_____

二零二五年 月 日

請以 ✓ 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 199a/24-25</u> <u>Innopreneur Experience Journey Cohort (Opening Ceremony).</u>

9th July 2025

Dear Parents

To help students gain a deeper understanding of the operations and work environment of innovative technology companies, our school will nominate students to participate in the "4th Industrial Innovation and Technology Experience Tour." This programme provides students with internship opportunities, allowing them to experience the workplace first-hand, broaden their horizons, and better prepare for future planning. Details of the Opening Ceremony are as follows:

Date	:	18 th July 2025 (Friday)
Time	:	2:30 pm - 6:00 pm
Venue	:	Yuen Long Sino Inno Lab and The Spark (Shop 102, 1/F, One North, 8 Hong Yip Street, Yuen Long)
Gathering time and venue	:	2:00 pm / Covered playground
Dismissal time and venue	:	6:00 pm / Long Ping MTR Station
Transportation		Teachers will reach the venue with the students.
Activity Content		Join the Innopreneur experience journey cohort (Opening Ceremony)
Dress Code	:	Summer uniform

Please return the signed e-reply slip by 14th July 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lam Wai Chung on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.